
P r o t o k ó ł     Nr VII/2007 
z nadzwyczajnej sesji Rady Gminy w BliŜynie, która odbyła się w dniu  

13 lipca 2007 roku w Urzędzie Gminy w BliŜynie. 
 

Na ogólny stan 15 radnych na sesji obecnych było 13 radnych /nieobecny 
Ryszard Kopeć – pisemne zrzeczenie się mandatu z dniem 23.02.2007r. oraz 
radny Jarosław Bednarz/. 
Ponadto w obradach sesji uczestniczyli: 
1. Pan Marcin Perz – Wicemarszałek Województwa Świętokrzyskiego 
2. Pan Tomasz Rokita – Wójt Gminy 
3. Pani Alina Ołownia – Skarbnik Gminy 
4. Pani Anna Miernik – Kierownik Referatu Rozwoju Strategicznego Gminy 
5. Pani Anna Kowalik – obsługa Rady 
6.  Sołtysi zgodnie z załączoną listą obecności 
 
Sesja nadzwyczajna została zwołana na wniosek Wójta Gminy w związku  
z koniecznością podjęcia uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie 
gminy na rok 2007. Potrzeba dokonania zmian w budŜecie wynika z faktu 
otrzymania przez Gminę BliŜyn promesy dotacji celowej na odbudowę 
infrastruktury komunalnej i konieczności wprowadzenia do budŜetu gminy 
nowych zadań inwestycyjnych. 
 
Zatwierdzony porządek obrad sesji: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie kworum. 
3. Przyjęcie porządku obrad sesji. 
4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie 

gminy na rok 2007. 
5. Zamknięcie obrad sesji. 
 
Przebieg obrad sesji: 
Ad. 1 
Siódmą z kolei sesję Rady Gminy w BliŜynie otworzyła i poprowadziła Pani 
Anna LeŜańska – Przewodnicząca Rady. Poinformowała, Ŝe sesja została 
zwołana na wniosek Wójta Gminy w związku z koniecznością podjęcia uchwały 
w sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie gminy na rok 2007, a te wynikają  
z otrzymanej promesy na odbudowę infrastruktury komunalnej i konieczności 
wprowadzenia nowych zadań inwestycyjnych. Następnie Przewodnicząca Rady 
powitała wszystkich przybyłych gości. 
Ad. 2 
W punkcie 2 porządku obrad Pani Anna LeŜańska stwierdziła kworum 
informując, Ŝe podejmowane uchwały będą prawomocne. 



Ad. 3 
Następnie Przewodnicząca Rady odczytała projekt porządku obrad sesji, do 
którego nie wniesiono Ŝadnych zmian i zatwierdzono go jednogłośnie  
/13 głosów za/. 
Ad. 4 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wprowadzenia zmian  
w budŜecie gminy na rok 2007 odczytała Pani Alina Ołownia – Skarbnik 
Gminy. 
Stanowiska Komisji kolejno przedstawili: 
1. Pan Tomasz Pela – Komisji ds. Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska, która na posiedzeniu w dniu 5 lipca b.r. zajęła 
stanowisko w sprawie wyboru inwestycji  do wykonania w ramach dotacji 
przyznanej na odbudowę infrastruktury komunalnej. Komisja zdecydowała, 
aby uzyskane środki przeznaczyć na wykonanie drogi Górki-Barwinek-
Mroczków w miejscowości Górki o długości 300,5mb a pozostałą część 
środków przeznaczyć na odbudowę drogi Bugaj-Brzeście w Bugaju. 

2. Pani Ewa Łukomska – Komisji BudŜetowo-Finansowej, Rozwoju 
Gospodarczego i Gospodarki Gminy, która na posiedzeniu w dniu 
dzisiejszym przed sesją rozpatrzyła projekt uchwały i wnosi o dokonanie 
poprawek ze względu na powstały błąd w długości drogi Górki-Barwinek-
Mroczków. W związku z tym w projekcie uchwały w § 1 pkt 4 w lp.11 – 
Odbudowa drogi gminnej nr 9 Górki-Barwinek-Mroczków w miejscowości 
Górki długość drogi „200mb” naleŜy zastąpić „300mb”. Taki sam błąd 
powstał w załączniku do uchwały – Zadaniach inwestycyjnych rocznych  
w 2007r. w lp.11 w nazwie zadania – Odbudowa drogi gminnej nr 9 Górki-
Barwinek-Mroczków długość drogi „200mb” naleŜy zastąpić „300mb”. 
Komisja przyjęła powyŜsze poprawki i pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały łącznie z przyjętymi poprawkami. 

W związku z brakiem uwag do projektu uchwały i chętnych do dyskusji 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania poprawek Komisji 
BudŜetowo-Finansowej, Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Gminy: 
- w projekcie uchwały w § 1 pkt 4 w lp.11 – Odbudowa drogi gminnej nr 9 

Górki-Barwinek-Mroczków w miejscowości Górki długość drogi „200mb” 
zastępuje się „300mb”oraz w załączniku do uchwały – Zadaniach 
inwestycyjnych rocznych w 2007r. w lp.11 w nazwie zadania – Odbudowa 
drogi gminnej nr 9 Górki-Barwinek-Mroczków długość drogi „200mb” 
zastępuje się „300mb” – radni jednogłośnie przyjęli poprawki – 13 głosów 
za. 

RównieŜ jednogłośnie /13 głosów za/ radni podjęli Uchwałę Nr VII/47/2007  
w sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie gminy na rok 2007 wraz  
z przyjętymi powyŜej poprawkami. 
 



Ad. 5 
Obrady sesji trwały od godz.1005 do godz.1020. 
Sesję zamknęła Przewodnicząca Rady dziękując wszystkim za udział prosząc 
jednocześnie o pozostanie ze względu na przybyłego gościa Pana Marcina 
Perza, który przybliŜy sprawy pozyskiwania środków unijnych na zadania 
gminy. 
 
Protokólant: 
 
Anna Kowalik 


